

# Till alla medlemmar inom Lövåsens Samfällighetsförening

Samfällighetens styrelse hade sitt senaste möte den 2025-02-23.  
Det beslutades då att följande information ska ges till medlemmarna:

## 1. Vattenförsörjningen på Fejbol

För att förbättra vattenkvaliteten kommer hydroforerna på fejbolsidan att rengöras och kloreras. Detta kommer att ske i april innan sommarvattnet sätts på. När detta sker kommer åretruntvattnet att vara avstängt under fyra dagar, närmare information om exakt tidpunkt kommer att meddelas separat. Vi vill här också påminna om att vattnet fortfarande måste kokas så länge som inget annat har meddelats. Mer information kommer under mars månad.

Flens kommun har nu beslutat om Vattentjänstplanen. Den utgör grunden för planeringen av kommunalt VA inom vårt område, se länk nedan. Intressant för oss är sidorna 18-20 och 25-26.

<https://flen.se/download/18.46603a7c194d86f34fc624f8/1740137322549/Vattentj%C3%A4nstplan%20f%C3%B6r%20Flens%20kommun.pdf>

## 2. Motioner till årsmötet

Det har inkommit flera motioner till det kommande årsmötet men vi vill ändå påminna om att senaste datum för fler motioner är den 2025-03-31.

## 3. Sommarvattnet

Sommarvattnet kommer att sättas på tisdagen den 22 april.

## 4. Städning av gemensamma områden

Årets gemensamma "fixardagar" kommer att gå av stapeln lördagen den 17 maj 2025 samt lördagen den 27 september 2025, båda dagarna kl. 10-13. Alla träffas först i hamnen där det ges detaljerad information om vad som ska göras. Som tidigare avslutar vi dagen med pizza.

Utöver dessa båda gemensamma dagar har kvarteren som bekant egna städdagar i tillägg.

## 5. Årsmöte

Vi vill påminna om att vårt årsmöte kommer att hållas lördagen den 2025-06-14 kl. 10 i Folkets Hus i Sparreholm. I år kommer vi att basera eftermötets diskussioner på inkomna förslag som vi ber er skicka till styrelsen senast den 2025-05-10.

## 6. Styrelsens kommentarer till medlemmarnas önskemål i samband med årsmötet 2024

På eftermötet vid årsmötet den 2024-06-15 framkom en hel del önskemål från medlemmarna.

Styrelsen har gjort ett ställningstagande till vart och ett av dessa, se bilagan.

## 7. Ny "Redskapsansvarig" efterlyses

Vi efterlyser en person som skulle kunna känna sig manad att ta över denna nyinrättade funktion. Det handlar om att ta hand om trimmer, röjsåg och motorsåg i förrådet på fejbolsidan.

Intressenter ombeds kontakta Ullacarin Holst Hammarlund, tomt 54.

## 8. Information om appen "112"

Styrelsen skulle vilja rekommendera medlemmarna att skaffa denna app. Här får man information om händelser som sker i närområdet. Sker en brand, trafikolycka, explosion el dyl får man direkt information om det. I appen får man också VMA, dvs Viktigt Meddelande till Allmänheten, och annan krisinformation.

Vänliga hälsningar  
Samfällighetens styrelse  
2025-03-05

Bilaga: Styrelsens ställningstagande till medlemmarnas önskemål

# Styrelsens ställningstagande till medlemmarnas önskemål

som framkom vid eftermötet 2024-06-15

- a) **Vore trevligt med en festkommitté, trivselaktiviteter t.ex gemensamt med andra närliggande föreningar såsom t.ex Hasselön/ Hagen.**  
Styrelsen ser gärna att medlemmarna tar initiativ till att starta en sådan festkommitté. Styrelsen kan bistå med mejlutskick på initiativ av sammankallande.
- b) **Den information som ges till nya medlemmar om vår samfällighet vore bra om den också gick ut till alla medlemmar, så vet vi vad som informeras om.**  
Denna information skickades ut per mejl till alla medlemmar den 2024-06-26.
- c) **Bilda ansvarsgrupper : t.ex snickerigrupp, målargrupp, skogsgrupp att vända sig till.**  
Styrelsen ser gärna att medlemmarna tar initiativ till att starta sådana grupper.
- d) **Byta lösenord på hemsidan regelbundet**  
Detta har gjorts första gången i juni 2024 vilket meddelades till alla i mejl den 2024-06-26.  
Ändringar kommer fortsättningsvis att ske årsvis.
- e) **Brasa på Valborg nere på ängen vid bastun**  
Styrelsen ser gärna att någon medlem tar initiativ till denna aktivitet.  
Kom ihåg att valborgsbrasor måste anmälas.
- f) **Att varje kvarter har en klubbmästare, vars uppgift är att informera och pusha för aktiviteter, ev. ett tillägg till kvartermästarens uppdrag.**  
Styrelsen ser gärna att kvarteren själva tar initiativ till detta. Att lägga in detta som en extra punkt till kvartermästarens uppdrag är inte relevant för kvarterens skötsel och kommer därför inte att ske.
- g) **Tydligare information gällande gemensamma aktiviteter, t.ex anslag på anslagstavlorna. Göra en aktivitetsplan för gemensamma aktiviteter t.ex lämna en aktivitetsplanen på årsmötet för nästkommande år.**  
Information om detta ges idag i form av infoblad per mejl efter varje styrelsemöte, så även i detta infoblad. De medlemmar som inte har angett mejladress får istället ett SMS. Styrelsen kommer nu i tillägg att anslå datum för de gemensamma aktiviteterna ("Fixardagarna") på våra tre anslagstavlor och också för årsmötet.
- h) **När något behöver göras i kvarteret kan det vara bra att fråga gruppen /kvarteret om några vill hjälpa till innan tjänster köps in.**  
Vi utgår ifrån att initiativ till detta tas inom kvarteren vilket vore trevligt.
- i) **Förenkla texterna i uppdragsbeskrivningarna, nu är de väldigt omfattande vilket kanske gör att fler drar sig för att åta sig uppdrag.**  
Detta arbete pågår för närvarande. Beskrivningarna för kvartermästare, hamnkaptener, badplatsansvariga och skogsansvarig har uppdaterats, se länk:  
<https://lovasens-samfallighet.se/befattningshavare/hamnkaptener-kvartermastare/>
- j) **Att kvarteren sköter sina åtagande att röja sly och hålla rent och även ser till att hålla efter dikesrensning, så att det är bra flöde i diken.**  
Styrelsen avser att påminna om detta i infobladen som skickas ut vår och höst.
- k) **Använda facebookgruppen till att fråga om hjälp när något ska göras och använda gruppen till köpes/säljes/bortskänkes.**  
Detta görs redan i viss utsträckning. Det kunde gärna finnas lite fler sådana inlägg men det är upp till var och en att själv vara aktiv.
- l) **Bilda en grupp som bevakar frågan om införandet av kommunalt vatten.**  
Styrelsen avser att tillsätta en sådan grupp så snart kommunen påbörjar med sina konkreta aktiviteter. Gruppen kommer att ansvara för kommunikationen mellan kommunen och medlemmarna runt detta.
- m) **Kan vi sälja tomtmark/tomter för att få in pengar till samfälligheten ?**  
En analys ang detta har gjorts under 2019. Då en samfällighet inte får bedriva affärsmässig verksamhet har vi efterlyst byggföretag som skulle kunna vara intresserade. Resultatet av 137 analyserade företag och 12 utskickade förfrågningar blev tyvärr att ingen var intresserad.